
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa Rady Miejskiej w Nowej Dębie odbytego w dniu  25 lutego 2025 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miasta i Gminy Nowa Dęba i trwało od godz. 1630 do godz. 

1655. 

 

W posiedzeniu udział wzięli 2 członkowie komisji oraz osoby zaproszone do udziału, zgodnie  

z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Damian Wolan – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, 

Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, który powitał uczestniczących i przedstawił 

proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Opinia do projektów uchwał Rady Miejskiej: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. 

Św. Stanisława Biskupa i Męczennika w Chmielowie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków, 

3)  w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę, 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia 30.01.2025 r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 2. 

Sekretarz gminy poinformowała, iż na sesji zostanie złożony wniosek o zmianę porządku sesji 

polegający na wprowadzeniu projektu uchwały, który opiniuje komisja, tj. uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Najświętszego 

Serca Pana Jezusa Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Porządek posiedzenia wraz z w/w zgłoszeniem został przyjęty jednomyślnie.  

 

Ad. 3 

Opinie do projektów uchwał - uzasadnienia przedstawili: 

1) sekretarz gminy Elżbieta Gil - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego, projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie, 

2) kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości – Magdalena Stróż - 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej 

p.w. Św. Stanisława Biskupa i Męczennika w Chmielowie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. Kierownik poinformował, iż przedstawiony projekt jest II wersją.  Zmianie 

uległa kwota przeznaczona na realizację zadania, co spowodowało zmianę wysokości 

dotacji – projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie, 

3) kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości – Magdalena Stróż –  

w  sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę,  



Radny Wojciech Kasica zwrócił się z zapytaniem jakie będą przychody z tytułu oddania  

w dzierżawę nieruchomości, a także informację czy mieszkańcy wyrazili zgodę na powyższą 

dzierżawę. Kierownik Referatu GPN poinformowała, że stawka nie została ustalona, zaś 

mieszkańcy wyrazili zgodę na dzierżawę działki. Projekt uchwały został zaopiniowany 

jednogłośnie. 

4) Magdalena Stróż - zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii 

Rzymsko – Katolickiej p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

Ad. 4 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa z dnia 15 stycznia 2025 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

W sprawach różnych głos zabrali: 

1) radny Damian Wolan poruszył sprawę zainteresowania dzierżawą od osób prywatnych 

działek na tzw. Ogrodach. Burmistrz poinformował, iż nie posiada informacji w tym 

temacie.  

2) radny Stanisław Skimina poruszył temat budowy masztu telefonii komórkowej na terenie 

Chmielowa. Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

poinformowała na jakim etapie postępowania administracyjnego jest sprawa.  

3) radny Wojciech Kasica zwrócił się z zapytaniem o spotkanie z Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych i Autostrad. Burmistrz poinformował, iż zostanie zaproszony dyrektor 

GDDKiA.   

 

Ad. 6 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodniczący posiedzenia ogłosił jego zamknięcie. 

 

 

        Przewodniczący posiedzenia 

 

         Damian Wolan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Wdowiak 


